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PROCES  VERBAL 
 

Încheiat azi,   27 aprilie 2023    în şedinţa ordinară a Consiliului Local Cicârlău. 
 Sunt prezenti fizic la  sedinta:  13  consilieri locali din cei  13  in functie .      Participă 
domnul primar – Sorin Lupse,  d-nul viceprimar Dănuț Nicolae,  secretar  general al comunei 
Georgela Pop si consilierul personal al primarului Marius Nicolae Herta . Şedinţa este deschisă de 
primarul comunei care  da citire ordinii de zi :  

 
1. Proiect de hotărâre privind  alegerea presedintelui de sedință. 
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii exercitiului bugetar pe anul 2022. 
3. Proiect de  hotărâre privind  declararea  de utilitate publică   a unui teren   în vederea 

scoaterii definitive din circuitul agricol. 
4.  Proiect de hotărâre  privind modificarea  HCL nr.8/2018 pentru   stabilirea   consumului 

lunar de carburanti  pentru autovechiculele care deservesc parcul auto al Primariei comunei 
Cicârlău. 

5. Proiect de hotărâre  privind stabilirea unor masuri  cu privire la salariile  de bază pentru 
functionarii publici si  personalul contractual din cadrul aparatului de specialitate al 
Primarului Comunei Cicârlău  și a institutiilor din subordine.  

6. Proiect de hotarare privind aprobarea participãrii Comunei  Cicârlau, Județul Maramureş la  
Parteneriatul LEADER cu denumirea Grupul de Acţiune Localã Maramureș Vest – 
GALMMV. 

7. Prezentarea rapoartelor de activitate ale  consilierilor locali pentru anul 2022. 
8. Prezentarea   rezultatului financiar   al administrării pădurii comunale pe anul 2022.  
9. Diverse  

 

Domnul primar față  de  ordinea de zi propusă  propun suplimentarea ordinii de zi cu doua 

proiecte de hotărâre privind : aprobarea  cheltuielilor  necesare  întocmirii  Studiului de 

fezabilitate/documentației de avizare a lucrărior de intervenții, a indicatorilor tehnico 

economici/indicatorilor tehnico economici actualizați și a Devizului general/Devizului general 

actualizat pentru obiectivul de investiții ,, Extindere rețea  de Alimentare cu apă în Comuna 

Cicârlău, județul Maramureș”  si aprobarea Studiului de fezabilitate/documentației de avizare 

a lucrărior de intervenții, a indicatorilor tehnico economici/indicatorilor tehnico economici 

actualizați și a Devizului general/Devizului general actualizat pentru obiectivul de investiții 

”Extindere rețea  de Alimentare cu apă în Comuna Cicârlău, județul Maramureș”,   aprobat 

pentru finanțare prin Programul național de investiții ,, Anghel Saligny” , precum și a sumei 

reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea 

obiectivului si supune la vot ordinea de zi -13 voturi pentru  

Se trece la discutarea punctului 1 de pe ordinea de zi – alegerea presedintelui de sedinta. 
Este propus si ales  domnul Nicolae DANUT.  

Se dă cuvântul domnului presedinte de sedinta, domnul Nicolae DANUT  care intreaba 
consilierii dacă au obiectiuni la procesul verbal de la sedinta anterioară. Acesta este   aprobat in 
forma prezentată. 

Se trece la discurtarea punctului  2 de pe ordinea de zi-  Proiect de hotărâre privind aprobarea 
încheierii exercitiului bugetar pe anul 2022. 
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 Simona Bozga – inspector compartiment contabil prezinta Contul de execuție la 31.12.2022 al 
bugetului consolidat de venituri și cheltuieli al comunei Cicârlău, compus din: 

a) Bugetul local 

b) Bugetul activitatilor finanțate din venituri proprii  

A) BUGETUL LOCAL 

La partea de venituri 

1.Prevederi bugetare initiale                                        7.054.000  lei 
2..Prevederi bugetare definitive                                 10.528.850  lei 
3.Incasări realizate                                                     10.714.319  lei,   din care: 
 
A.Secțiunea de funcționare 
1.Prevederi bugetare initiale                                      5.486.000   lei 
2..Prevederi bugetare definitive                                 6.928.850   lei 

3.Incasări realizate                                                     9.997.612   lei 

B.Secțiunea de dezvoltare 

1.Prevederi bugetare initiale                                       1.568.000   lei 
2.Prevederi bugetare definitive                                   3.600.000   lei 
3.Incasări realizate                                                         716.707   lei 
La partea de cheltuieli 

1.Credite bugetare initiale                                             8.912.000  lei 
2.Credite bugetare definitive                                       12.386.850  lei 
3. Plăţi efectuate                                                           8.081.502  lei 
A.sectiunea de funcționare 
1.Credite bugetare initiale                                          5.486.000   lei 
2.Credite bugetare definitive                                      6.928.850   lei 
3. Plăţi efectuate                                                        6.175.003  lei 
B.sectiunea de dezvoltare 
1.Credite bugetre initiale                                            3.426.000   lei 
2.Credite bugetare definitive                                      5.458.000   lei 
3. Plăţi efectuate                                                        1.906.499   lei  
Excedent an 2022: 2.632.817 lei  

Excedent cumulat  ani anteriori:  4.491.267 lei 

B) BUGETUL ACTIVITATILOR FINANȚATE DIN VENITURI PROPRII  

Venituri totale -  190.853 lei din care  
Secțiunea de funcționare – 190.854  lei 
Sectiunea de dezvoltare  -   

Cheltuieli totale – 18.393 lei  
Secțiunea de funcționare – 18.393 lei 
Sectiunea de dezvoltare –     

Excedent an 2022: 172.461 lei  

Excedent cumulat  ani anteriori:  345.238 lei 

Situatiile financiare anuale încheiate la 31.12.2022 sunt întocmite în conformitate cu 

reglementarile contabile în vigoare si oferă o imagine fidelă a pozitiei financiare, performantei 

financiare si al celorlalte informatii cu privire la activitatea desfasurată. 

 Este supus la vot proiectul de hotărâre – 13 voturi pentru  
 Se trece la discutarea punctului 3 de pe ordinea de zi -  Proiect de  hotărâre privind  
declararea  de utilitate publică   a unui teren   în vederea scoaterii definitive din circuitul agricol 
 Domnul primar – asa cum stiti  am aprobat implementarea proiectului privind  ,, CENTRU DE 
COLECTARE SELECTIVĂ A DEȘEURILOR PRIN APORT VOLUNTAR ÎN COMUNA 
CICÂRLĂU,  JUDEȚUL MARAMURES”, iar pentru depunerea documentatiei pentru scoaterea 
terenului din circuitul agricol la Directia Agricolă  este necesară  adoptarea unei hotărâri privind 
declarea de utilitate publica a terenului. 
 Este supus la vot proiectul de hotărâre  -13 voturi pentru  
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  Se trece la discutarea punctului 4  de pe ordinea de zi  - Proiect de hotărâre  privind modificarea  
HCL nr.8/2018 pentru   stabilirea   consumului lunar de carburanti  pentru autovechiculele care 
deservesc parcul auto al Primariei comunei Cicârlău. 
 Domnul primar – am avut in 2018 o hotărâre privind aprobarea cantitatilor de carburanti pentru 
parcul auto al primariei. Nu mai avem autoutilitara pe care am predat-o la scoală, avem alta 
autoutilitară , iar consumul de carburant prevazut nu mai ajunge , motiv pentru care solicitam  
modificarea  anexei astfel  
 

Nr. 
Crt 

Autovehicul/marca Număr înmatriculare Cota/litri/lună/autovehicul 

1. Autoturism Dacia Duster MM 19 CLC 200 l 2018- 200 l 2023  

2. Autoutilitară Renault 
Master 

MM 02 CLC 100 l   2018 – 150 l 2023  

3. Scuter FB 50 QT-6 
Rapid 

Cicârlău 200 15 l 2018- 25 l 2023  

 
 Dorca Nicolae  -  Scuterul este functional ? 
 Domnul primar – trebuie reparat 
 Bledea Ioan – pentru  Logan ? 
 Danut Nicolae  - merge împreună  cu Dusterul  
Este supus la vot proiectul de hotărâre – 13 voturi pentru  
 Se trece la discutarea punctului 5 de pe ordinea de zi  - Proiect de hotărâre  privind stabilirea 
unor masuri  cu privire la salariile  de bază pentru functionarii publici si  personalul contractual 
din cadrul aparatului de specialitate al Primarului Comunei Cicârlău  și a institutiilor din 
subordine. 
Domnul primar -  salariile nu au fost modificate la noi din anul  2019 , adica coeficientii aprobati 
au fost raportati la  2090 salariul minim pe economie aferent anului 2019. In octombrie a fost 
emisa o hotărâre privind majorarea  la salariul din 2021, adica la 2300 lei, care a fost atacată  
la curtea constitutionala de catre unele partide politice. Acuma a fost emisa decizia privind  
constitutionalitatea  modificării salariilor, care a fost aprobată prin lege, deci aliniem cat se 
poate salariile la legislatia în vigoare.  Prin raportul de audit al  auditorului ni s-a trasat ca 
sarcina  stabilirea  valorii salariilor , nu numai a coeficientilor, motiv pentru care propunem 
aprobarea   stabilirii salariilor retroactiv incepand cu luna noiembrie , conform legii, iar  din luna 
mai  propunem  o majorare  pentru incadrarea in prevederile legialatiei in vigoare. Diferentele  
nu sunt foarte mari fată de ce am avut si sunt  justificate, în conditiile actuale si avand in 
vedere contributiile mari care se retin din ele.  
 Am demarat si procedura pentru angajarea  politistului local. 
 Liviu Pop – la administratorul public  modificarea este substantială. 
 Secretar general al comunei – salariul administratorului public se stabileste intre limita  
salariului secretarului general si  indemnizatia viceprimarului ,  salariul administratorului a 
ramas inghetat la nivelul anului  2019. 
 Este supus la vot proiectul de hotarare 13 voturi pentru  
 Se trece la discutarea  punctului 6 de pe ordinea de zi - Proiect de hotarare privind aprobarea 
participãrii Comunei  Cicârlau, Județul Maramureş la  Parteneriatul LEADER cu denumirea 
Grupul de Acţiune Localã Maramureș Vest – GALMMV. 
 Domnul primar – suntem  cuprinsi in GAL MM Vest si am implementat proiecte prin ei, primaria 
si caminul cultural, iar  acuma se propune  aderarea in perioda 2023-2027. 
 Este supus la vot proiectul de hotărâre- 13 voturi pentru . 
 Se trece la discutarea  punctului 7  de pe ordinea de zi  - Prezentarea rapoartelor de activitate 
ale  consilierilor locali pentru anul 2022.  
 Secrear general al comunei – consilierii locali   sunt solicitati sa-si depună rapoartele de 
activitate pentru aducere la cunostiinta publică, conform legii.  
 Se trece la discutarea punctului 8  de pe ordinea de zi  - Prezentarea   rezultatului financiar   al 
administrării pădurii comunale pe anul 2022.  
 Domnul primar – a primit  raportul finaciar pentru anul 2022 si  proiectul pentru anul 2023  . 
Profitul net aferent  anului  2022 este de 86.321,48  lei, la care se va adauga si o parte din 
fondul de conservare aferent aceluiasi an.  Stăm bine, dar să stiti ca sunt alte UAT-uri , Seiniul 
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de exemplu,care au un profit mai mare deoarece  nu vând lemne la populatie, tot il vând pe 
picior, la licitatie. 
 Jurje Andrei – ei au gaz , nu au sobe. 
  Se trece la discutarea  punctului 9 de pe ordinea de zi - aprobarea  cheltuielilor  necesare  
întocmirii  Studiului de fezabilitate/documentației de avizare a lucrărior de intervenții, a 
indicatorilor tehnico economici/indicatorilor tehnico economici actualizați și a Devizului 
general/Devizului general actualizat pentru obiectivul de investiții ,, Extindere rețea  de 
Alimentare cu apă în Comuna Cicârlău, județul Maramureș”. 
 Domnul primar – v-am prezentat la sedintele anterioare si v-am solicitat acordul pentru 
demararea procedurii de  refacere a SF pentru apa, cu incadrarea in standardul de cost. Am 
solicita si am primit oferat pentru refacerea SF  pentru al putea depune devizul  spre finantare. 
Este supus la vot proiectul de hotărâre -13 voturi pentru  . 
 Se trece la discutarea punctului  10 de pe ordinea de azi  Proiect de hotărâre    privind  
aprobarea Studiului de fezabilitate/documentației de avizare a lucrărior de intervenții, a 
indicatorilor tehnico economici/indicatorilor tehnico economici actualizați și a Devizului 
general/Devizului general actualizat pentru obiectivul de investiții ”Extindere rețea  de 
Alimentare cu apă în Comuna Cicârlău, județul Maramureș”,   aprobat pentru finanțare prin 
Programul național de investiții ,, Anghel Saligny” , precum și a sumei reprezentând categoriile 
de cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea obiectivului. 
Avem pregatita si documentatia aferenta  depunerii proiectului , discutată la punctul anterior pe 
care o supun aprobării. – 13 voturi pentru  
Diverse 
 Am primit din nou o cerere din partea Parohiei din Bârgau,  care solicita fonduri pentru  
contruirea gardului de la casa parohială in  cuantum de  30 mii lei.  
 Jurje Andrei- atâta costă sau atâta cer? 
 Domnul primar – avem un regulament aprobat  si in functie de alocatiile bugetare au fost 
alocate fonduri in anii trecuti . În 2017-2018 am dat  la culte câte 2222 lei. Si la Ilba a fost 
resfiintită biserica , dar s-au descurcat din fonduri proprii. 
 Liviu Pop – au mai avut o cerere si la sedinta anterioară . 
 Domnul primar – da , dar au cerut pentru altceva, dar in acest moment nu avem  alocate prin 
buget   fonduri pentru culte. O sa vedem la rectificarile ulterioare si o sa vedem si 
regulamentul. 
 Bledea Ioan -   toate cultele au nevoie de bani, biserica Penticostala , biserica din Cicarlau isi 
schimba  iconostasul ,  nu înteleg de ce , dar trebuie sa vedem ce prevede regulamentul.  Nici 
un om nu reuseste sa-si faca  o casa cum isi fac ei. 
 Miclăus Maria  -   este bine si daca le dam mai putini bani. 
 Liviu Pop – si in Vii s-a facut gardul, tot din fonduri proprii. 
 Andrei Jurje – nu se poate compara parohia de la Bargau cu alte parohii. 
Bledea Ioan – Ilba , Cicarlăul sau Handalul  nu s-au opus niciodată circulatiei pe drumurile 
publice cum sau opus bârgăuanii. 
Nicu Dorca – cand sunt lucrări mari se impune sa îi ajutam. 
 Domnul primar – avem o  adresa  din partea CJ MM care ne aduce la cunostiinta posibilitatea 
de a  trece in domeniul public circumscriptia veterinar din Cicârlau. Nu ar fi un lucru rău, ar 
trebui sa facem investitii acolo. 
 Frentiu Dorin  - a fost concesionat  dispensarul in trecut. 
 Domnul primar – am avut o hotărâre prin care  am aprobat scoaterea unei suprafete de teren 
de la cariera Cornis. Vă informez că nu s-a mers mai departe cu documentatia , deoarece am 
constatat ca ceea ce au cerut ei face parte din doua numere cadastrale, nu din unul, iar in 
urma  actualizării datelor de carte funciară  de  acol,o s-au schimbat categoriile de teren.  Va 
trebui să  modificam  probabil hotărârea.  
 Am avut o sedinta cu  proiectantul,  dirigintele de santier si  executantul pentru proiectul pe 
mediu cu ledurile, este un sistem foarte inteligent. 
Asteptăm să vină proiectul de la  căminul de la Bârgau cu verificatorul de proiect. Cu privire la 
Grădinita de la Cicârlău  asteptam să vina  cu proiectul , ca să dăm drumul licitatiei. Din luna 
mai vom incerca să dăm drumul lucrărilor pentru extinderile de gaz. La proiectul cu apă se 
lucrează. 
 Liviu Pop – referitor la proiectul cu apa , nu este deacord cu lucrarea care se face.  Apa este 
cuprinsă la noi în trei proiecte: buget Local , POIM si Anghel Saliny. Ar trebui acum introduse 
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conductele pentru distributie.  Foarte putini stiu   ca se face prin trei proiecte. Prin bugetul local 
apa merge pana la bazin si se intoarce  numai până pe strada Izvorului.  
 Domnul primar – vorbim de aceste proiecte de un an de zile si dumneavoastră veniti sa 
spuneti acum ca nu sunteti deacord.  De accea  am  tot   cautat solutii pentru Anghel Saliny , 
pentru a putea realiza extinderile de la bazin , la care sa fie conectate si strazile care nu sunt 
cuprinse in nici un proiect si care  trebuia sa le suportam noi.  
 Liviu Pop – cel mai bine era sa se faca impreună. 
 Domnul primar – sunt doua surse de finantare diferite, nu putem merge impreuna cu lucrarile. 
Am fost la Bucuresti pentru  discutarea si semnarea contractului, în doua luni se poate sa 
avem gata prooectul si sa dam drumul licitatiei. 
 Liviu Pop – până se va termina   proiectul cu bugetul local  ,poate peste doi ani,apa va rămâne 
în  bazin  . Anghel Saliny o sa vina probabil tot peste doi trei ani. 
Domnul primar – anul acesta  preconizăm  că vom începe inclusiv Anghel Saliny.  
 Liviu Pop- cum stau lucrurile  cu proiectul cu iluminatul  ? 
 Domnul primar – problema este  acum de ce nu se monteaza in Vii leduri noi . Am depus pe 
fondul de mediu proiectul pentru eficientizarea iluminatului  cu valoarea de 500.000 euro pentru  
o cofinantare de 10 % pentru 5000 de locuitori. In prima sesiune nu am luat proiectul , l-am 
depus in a doua si am primit o finantare pentru montarea a  579 de leduri  in valoare de 1 
milion de lei/ proiect finantabil. Atâtea leduri am  putut monta. Din discutiile cu  proiectantul , 
executantul , am stabilit ca ledurile care au fost montate  , în Bargau , de exemplu pot fi   
demontate , reconditionate,  pentru a li se prelungi  perioada  de  functionare.   Cele pe care le-
am demontat , le montam in zonele care nu au  fost cuprinse in proiect, inclusiv Viile, unde sunt  
46 de stâlpi. Pe Cicârlău s-au montat 368 de leduri , pe  Handal aproximativ 126-130 , iar la 
Bargau  64 aproximativ . 
 Bledea Ioan – la Bargau nu trebuiau schimbate, deoarece au fost  schimbate in 2016/2017.   
 Liviu Pop – corpurile care se demontează din Bargau , vin montate in Vii. 
 Bledea  Ioan – vorbim de eficientizare , le demontam ca sa le montan din nou. Trebuia gandit 
proiectul la depunere, să  fie inclusa partea de Vii, la Bargau nu era necesar. Cele montate aici 
mai functioneaza inca vreo 7 ani. Sunt care sunt montate  din 2004 si mai functioneaza si 
acuma. 
 Jurje Andrei- cand  a fost aprobat proiectul? 
 Bledea Ioan- cand a fost discutat proiectul cu noi ? Eu nu am stiut ca se monteaza pe Bargau.  
Nu se montează gratis oricum. 
Liviu Pop -  trebuiau montate noi si pe Vii, de la Gostat in jos, astea second au un grad de 
uzură.  
 Liviu Pop – sunt cetățeni in Vii cărora nu le convine, ieri v-a sunat Chirilă 
 Domnul primar – da , m-a sunat. Ilba  nu a fost  prinsă deloc in proiect 
 Bledea Ioan -   la cat se  colectează de la Ilba ,  să nu se faca nimic. 
 Balan Ovidiu – să se consemneze in PV. 
 Bledea ioan – m-am referit din punct de vedere al impozitelor. 
 Liviu Pop -   in loc sa se faca apa , care nu  va veni,  trebuiau folositi banii să se faca drumul 
asfaltat in Vii. Mai importanta este  in acest moment canalizarea , oamenii in  ultima perioda si-
au tot forat puturi . 
 Domnul primar – dumneavoastră sunteti consilier de Vii sau de Cicârlău? 
 Liviu Pop- de Cicârlău, am tot insistat la toate sedintele să se facă ceva cu drumul din Vii , 
care este foarte mult circulat, s-a aruncat din masina  să se astupe gropile, dar ce s-a pus a 
sarit afara din gropi. 
 Bledea Ioan -  drumul din Bârgau  a fost betonat si a fost foarte bun,  eu nu am  fost de acord 
sa se asfalteze, erau altele mai prioritare. 
 Liviu Pop – am inteles ca a fost iarna , nu au lucrat statiile  de asfalt, dar este luna mai si nu s-
a facut nimic cu drumul. Trebuia asfaltat. 
 Adela Varga -  grădinita din cicarlau este prevazuta cu program prelungit? 
 Domnul primar – nu, nu este prevazută. 
 Marius Herta  - proiectul  finanțat  vizeaza eficientizarea energetică a clădirii. 
 Adela Varga  - despre canalizarea la Ilba ne puteti spune ceva 
 Domnul primar -  este posibil să se deschidă linii de finantare si pentru canalizare. 
Bledea Ioan – intreabă daca lucrurile de picnic vor fi remontate inainte de bariera  care s-a 
montat. Cu autorizarea cui  a fost montată ? să putem să spunem celor care doresc sa  
meargă pe pasune cum să procedeze.  
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 Jurje  Andrei – nu ar trebui pusa 
 Liviu Pop – ghereta de la sensul giratoriu ar trebui  montată   sus pe Valea Mare si verificate 
toate masinile care urca sau care coboară. Tabelul cu lemnele cum stă? 
Bledea Ioan – a mai intrebat daca indicatorul dinspre rozetă se va inlocui,  statia de la Cicârlău 
daca se mai   intretine sau nu. Este o rigolă infundată la Roman , ar trebui montată o teava de 
metal din capat in capat. Pompa din parc de la Ilba, daca se mai face ceva cu ea, ar dori 
procesele verbale cu lucrarile de pe pasune. Păsunea de la bargau mai are un pic si este 
impadurită , ar trebui făcut ceva cu ea.  
 Viceprimar – dacă vă referiti la cea de la DE nu este inchiriată. 
 Bledea Ioan – ce  sunt cu forajele de pe pasune 
 Domnul primar – le-au făcut cei care se ocupă de varianta de ocolire a orasului.  
 Andrei Jurje – pe Valea Mare  este spart drumul  
 Domnul primar – a fost spart la introducerea gazului. 
 Bledea Ioan – firma trebuia să aduca drumul la stadiul initial, ca si la trecerea de pe drumul d e 
la pompe. 
 Liviu Pop – este turnat beton. 
 Jurje  Andrei – ar trebui să se ia masuri  impotriva lui Mezei cu pasunea , isi lasa animalele 
nesupravegheate  si  acestea circulă peste tot, nu numai pe păsune. Să fie anuntat cand se 
face strada Garii.  
 Dorca Nicolae – cine face extinderile pentru   curent , daca este o casa intr-un capat de 
strada? 
 Domnul primar – electrica, dacă are prevazut acest lucru in planul de investitii.  
 Dorca Nicolae – ar trebui supravegheata  depozitarea si aruncarea necontrolata a deseurilor, 
peste tot se depozitează gunoaie, pe malul Somesului, pe cursurile de paă, pe Handal este 
jale.  Ar trebui luate masuri si pentru cei care-si depozitează masinile pe strazi, nu poti circula  
pe Valea Negrutii, pe strada Scolii, pe strada Cicarlauț. 
 Liviu Pop – masina care era parcată pe linia Bargaului măcar a fost dusă de acolo.  
 Domnul primar – am discutat cu cel care parca pe parcarea de la biserica din Ilba. 
 Dorca Nicolae – intreba daca s-au luat masuri cu privire la familia Moldovan  de pe Valea 
Negrutii  si ar trebui decolmatata un pic valea de la Feher in sus. 
 Viceprimar – am discutat cu familia Moldovan, vom incepe la decolmatari.  
 Miclăus maria  -mă bucur  ca ve-ti angaja politist local ,  trebuie luate masuri pentru cei care 
arunca gunoaie si mai este problema cainilor vagabonzi. Este o masina parcata pe  str. Garii 
care   deranjează.  
Viceprimar – am discutat cu virgil, a aparcat masina pe terenul CFR-lui. 
 Balan Ovidiu – au fost montate statiile  de autobuz, ar trebui montate si cosuri de gunoi .  
Herta Marius – au fost achizitionate deja , trebuiesc montate. 
 Ovidiu Balan -  daca este un cadru legal  pentru curatarea gospodăriilor si la capela din Ilba 
picura cand ploua   pe terasă. 
 Liviu Pop – anul trecut era   vorba despre un proiect   de aductiune de curent pe Valea Mare. 
Bledea Ioan – Electrica face investitia  pana la cariera  
 Dorca Nicolae – Gheorghe Verdes  duce curentul la cariera . 
 Liviu Pop – din capătul satului cum merge? 
 Bledea Ioan – solutia a dat-o Electrica , până in capătul satului pe stalpi , apoi  prin sapatură. 
  

Nemaifiind alte discutii pe ordinea de zi se declara inchisă sedinta ordinară a consiliului 
local. 
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